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ACTA PLE NÚM. 01/07 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 25 DE GENER DE 2007 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 25 DE GENER DE 2007 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint-i-cinc de gener de dos mil set, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
 
 
Regidors/es 
 
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
Sr.   Salvador Colominas Tutusaus 
Sra. Susana Cordero Rojas  
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Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr.    Jordi García Guitart 
Sra.  Rosa Eva Granadal Gálvez 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra.  María José Mont Rieiro 
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sr.   Joan Pastor Fàbregas 
Sra. Glòria Récio Díaz 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
NO ASSISTENT 
 
 
Amb veu i vot 
 
Excusa  
 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 15/06, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 30 de novembre de 2006. 
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 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 Intervé en aquest punt la Portaveu del Grup Municipal del Partit 
Popular, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que en relació 
a aquesta acta, ella ha renunciat -i sembla que el representant d’Esquerra 
Republicana també perquè l’hi ha passat el mateix- a part de les seves 
intervencions en aquesta sessió per facilitar el treball a les persones de 
Secretaria, perquè jo, francament, no me’n recordava i per no dir coses que no 
havia dit. Normalment les intervencions les porto apuntades o una mica 
marcades en el ritme, però en la segona intervenció del punt número 3 em 
sembla que hi va haver una avaria en la cinta d’enregistrament. Vull dir que 
hem renunciat a la nostra intervenció amb la finalitat del bon funcionament, 
però no és així, sí hi havia una intervenció.  
 
 En relació amb aquesta qüestió intervé la Secretària General, Sra. 
Carmen Alonso Higuera, per manifestar que no existeix cap inconvenient per 
incloure com a correcció de l’acta l’intervenció que correspongui, perquè, 
efectivament, va haver-hi un fallo del sistema de grabació que no es va poder 
ni preveure ni evitar. 
 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 
 2.- Aprovació de l'acta núm. 16/06 corresponent a la sessió 
ordinària del dia 21 de desembre de 2006. 
 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 
 A continuació intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
per manifestar que queden aprovades les dues actes i passaríem seguidament  
al punt 3 de l’Ordre del dia.  
 
 
 3.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
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 Intervé en primer lloc el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
assenyalant que els punts 3.1, 3.2, 3.3, 3.4 i 3.5 fan referència a contractació 
de personal i el 3.6 és l’aplicació que està prevista als Pressupostos Generals 
de l’Estat en referència a l’increment retributiu del personal d’aquesta casa. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’Esquerra Republicana, senyor Salvador Colominas Tutusaus, per assenyalar 
que el seu Grup s’abstindrà perquè –com hem comentat moltes vegades, 
inclús vam tenir una reunió amb el senyor Joan Culillas-  encara que sabem 
que moltes de les contractacions que es fan són inclús per hores o per dies, 
creiem que seria important que aquest fons de treball per contractar a 
aquestes persones sigui pels dies que sigui, es pugues fer d’una manera més 
pública. Nosaltres inclús vam comentar amb el senyor Culillas que seria lògic 
que hi hagués una borsa de treball on la gent pugues inscriure’s via e.mail, en 
la qual digués si és un cuiner que està disposat a fer unes hores o és una 
persona que porta una tasca a una guarderia i li pot interessar perquè és per 
experiència, per obtenir experiència, ho pugin fer. Ja sé que es fa, però no es 
publicita. Nosaltres el que diem és que, en lloc de portar-ho –no en secret 
perquè estic segur que no és la funció de l’Alcaldia ni l’objectiu- però sí que en 
el fons sembla que la població no tingui coneixement de que hi ha aquesta 
borsa.  
 
 Ho vam parlar amb el senyor Culillas, vam dir que com es fa en 
totes les empreses –total l’Ajuntament no deixa de ser una empresa en el seu 
funcionament, lògicament- i creiem que caldria canviar l’estil quan es 
contracta a aquesta gent encara que sigui a temps parcial o durant períodes 
curts de temps. Que fos més públic i a on tota la població que estigues 
interessada hi pugues participar d’alguna manera. 
 
 Per aquest motiu ens abstenim –no votem en contra perquè és 
absurd- però sí que creiem que es podria millorar la gestió de com es fan 
aquestes contractacions. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a Portaveu del Grup Municipal del PP, per indicar que creu que del que estem 
parlant és un decret i per tant no ens posicionarem. En el cas del decret de 
l’aplicació de l’increment, nosaltres estem completament d’acord, és a dir, no 
té res a veure amb la nostra posició que sempre fem amb el tema de la 
contractació per urgència. És a dir, mantenim la nostra reinvindicació que 
algun cop es deixi de fer per urgència, però en referència a la pujada, res a dir, 
és lògic que s’apugi, i a més, suposo que ja ho haveu fet. 
 
 Intervé seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
indicar que, en primer lloc aquí ningú s’absté perquè això  no es posa a 
votació. Per tant no hi ha cap abstenció. En segon lloc, el personal es 
contracta de diferents formes i es notifica també de diferents formes. Des de 
l’UGT, l’àrea d’ocupació, sindicats, borses de col·legis, la gent que envia 
instàncies a l’Ajuntament, gent que ha treballat en els plans d’ocupació, hi ha 
moltes formes de que participin en les convocatòries que es fan. Vull dir, per 
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tant, que en aquest sentit no hi ha cap secret i es comunica perquè a 
nosaltres ens interessa que, evidentment, quan més personal tinguem per 
escollir, molt millor, però ja he dit algunes vegades que a ningú se li escapa 
que, segons està el mercat de treball per trobar personal per un mes per cobrir 
una baixa, per exemple a Serveis Socials, no trobes a ningú, o personal 
administratiu per cobrir una baixa de quinze dies no trobes a ningú. Les coses 
algunes vegades són positives en la nostra societat i això implica per a 
nosaltres que tinguem diferents dificultats, però no hi cap secret. Es fan i 
s’utilitzen els mateixos sistemes que s’han utilitzat sempre, però -també per 
sort- el nostre mercat de treball s’ha transformat i ha millorat la seva situació. 
 
 Seguidament per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la 
seva ratificació o el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i 
Resolucions dictats per l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 3.1.- Decret núm. 7738/06 de data 18 de desembre. 
 
 “Vista la necessitat de tenir que disposar d’un recolzament de 
Subaltern/a  a la Piscina de Can Millars, durant el període del 4/12/2006 i 
fins el 11/12/2006, per poder garantir les absències del personal subaltern de 
la mateixa, 
 

Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència les 
esmentades absències per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a  persones que hagin treballat en les instal·lacions 
esmentades,  
 
 Atès que la senyora Mª del Mar González Sánchez té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques, i que ha mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 452B0 13000 de Personal laboral eventual / Piscines, 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 

 
Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 

retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
  Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   
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HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació no 
permanent de un/a Subaltern/a per circumstàncies de la producció, durant el 
període del 4 de desembre de 2006 i fins el 11 de desembre de 2006, ambdós 
inclosos. 

 
Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no 

permanent, per circumstàncies de la producció, de la senyora Mª del Mar 
Gonzalez Sanchez, durant el període del 4 de desembre de 2006 i fins el dia 11 
de desembre de 2006, per atendre durant l’esmentat període les tasques de 
Subaltern/a de la Piscina de Can Millars. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 

Subaltern/a de la Piscina Can Millars, establint-li les retribucions i la resta de 
condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessada, al seu Cap, 
al de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 

 
Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 4 de 

desembre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.2.- Decret núm. 7770/06 de data 19 de desembre. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la proposta de provisió interina d'un lloc de treball d' Administratiu/va al 
Departament de Intervenció, per poder atendre les funcions administratives 
que poden restar desateses com a conseqüència de l’adscripció accidental en 
comissió de serveis a Cap d’Unitat de Comptabilitat de la funcionària de 
carrera d’aquest Ajuntament, senyora Rosario Catarineu Almarcha, 
 
 Atès que l’esmentada funcionària ocupa un lloc de treball 
d’Administrativa, 
 
 Atès que dins de l’organització no hi ha cap altre funcionària que 
pugui atendre les tasques de la persona adscrita accidentalment en comissió 
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de serveis  com a Cap d’Unitat de Comptabilitat sense que provoqués una altre 
distorsió en una altre àrea de gestió municipal, 
 
 Atès que pel procediment ordinari no es pot designar a cap 
candidat/ta, per cobrir aquest lloc de treball, perquè del resultat de les 
darreres convocatòries que estaven previstes per poder atendre aquest tipus 
de incidències no ho permeten al no haver aspirants aprovats per poder-ho fer, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
incapacitat temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a la revisió dels currículums de la bossa 
d’Administratius/ves,  
 
 Atès que la senyora Yolanda María Garcés Vicedo té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques, 
 
 Atès que la senyora Yolanda María Garcés Vicedo  ha manifestat la 
seva disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03611A012000, 03611A012100, 03611A015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir l’adscripció 
accidental en comissió de serveis de la funcionària de carrera d’aquest 
Ajuntament, senyora Rosario Catarineu Almarcha. 
 
 Segon.- Nomenar funcionaria interina a la Sra. Yolanda María 
Garcés Vicedo, en qualitat d’Administrativa, enquadrat en l’Escala 
d’Administració General, classificada en el grup C, amb efectes 11 de 
desembre de 2006 i  fins la reincorporació de la funcionària de carrera 
substituïda, o es pugui revocar la designació per qualsevol altre supòsit 
recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals, o per incompliment sobrevingut dels requisits essencials pel seu 
nomenament establerts a l’article 71è del mateix Reglament i específicament el 
que fa referència a la inhabilitació per sentència ferma a l’exercici de les 
funciones públiques. 
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 Tercer.- Adscriure a la senyora Yolanda María Garcés Vicedo al lloc 
de treball d’ Administratiu/va al Departament de Intervenció, assignant-li les 
retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu Cap, a 
la Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 11 de 
desembre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.3.- Decret núm. 7771/06 de data 19 de desembre. 
 

 “Vista la proposta de contractació laboral de set persones per 
desenvolupar tasques de suport tècnic, presentada per l’Àrea Tècnica de 
Cultura, així com l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, 

 
Atès que la proposta de candidats per la realització d’aquestes 

funcions puntuals i específiques per atendre els serveis complementaris i 
específics es realitza tenint en compte aquestes característiques peculiars, i la 
seva experiència acreditada en aquest Ajuntament en la realització d’activitats 
similars, 

 
Atès que no s’havia programat cap convocatòria per atendre aquesta 

contractació per la manca de definició prèvia de les necessitats finals que 
s’haurien d’atendre per recursos propis, donades les característiques de la 
Campanya de Nit de Reis i les aportacions i contribucions d’altres 
Administracions Públiques, 

 
Atès que a les dates actuals es inviable poder assegurar els serveis 

que es precisen atendre sense tenir que recórrer a contractacions per la via 
d’urgències, 
 

Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 451 A0 13100 Personal laboral eventual/Direcció i 
Administració de Cultura 

   
Atès el que preveuen els articles 16 d), 19 i 20 del Reglament del 

Personal al Servei de les Entitats Locals així com amb l’article 15 a) de 
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l’Estatut dels Treballadors, i l’article 2 del Reial Decret 2720/1998, de 18 de 
desembre, 

 
Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 

retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 

legalment té conferides, 
 

HE RESOLT: 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar el personal 
laboral de caràcter no permanent per atendre el servei determinat de suport, 
que a continuació es relacionen: 

 
DAVID CASTRO RODRIGUEZ 
ALBERTO PUENTE GARCIA 
HECTOR PUENTE GARCIA 
LAIA SANCHEZ REYES 
RICARDO CASTRO 
SARA REINA RIOS 
FRANCISCO FIERRO ZAFRA 
 
 

 Segon.- Autoritzar la contractació laboral temporal per Obra i 
Servei Determinat, de les persones i els períodes que tot seguit es relacionen, 
per la prestació de serveis com a peons, per a la Campanya de Nit de Reis 
2007. 

 
Nom i Cognoms Períodes 
 
DAVID CASTRO RODRIGUEZ 

 
04-12-2006 al 9-01-2007 

ALBERTO PUENTE GARCIA 04-12-2006 al 9-01-2007 
HECTOR PUENTE GARCIA 04-12-2006 al 9-01-2007 
LAIA SANCHEZ REYES 04-12-2006 al 9-01-2007 
RICARDO CASTRO 04-12-2006 al 9-01-2007 
SARA REINA RIOS 04-12-2006 al 9-01-2007 
FRANCISCO FIERRO ZAFRA 04-12-2006 al 9-01-2007 

 
Tercer.- Assignar als esmentats empleats les retribucions 

corresponents al lloc de treball a ocupar, consistents en 1468,18 euros bruts, 
inclosos tots els conceptes, per tot el període contractual, d’acord amb les 
disposicions legals vigents. 

 
Quart.- Establir a l’esmentat personal la resta de condicions 

establertes per al personal laboral d’aquest Ajuntament. 
 
Cinquè.- Comunicar la present resolució als interessats, al seu 

Cap, al representat del Comitè i al Departament de Recursos Humans als 
efectes adients. 
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Sisè.- Donar compte d’aquest Decret al Ple de l’Ajuntament en la 

pròxima sessió. 
 
Setè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 

Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat al que preveu la 
normativa vigent.  
 

Vuitè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 4 de 
desembre de 2006 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.4.- Decret núm. 56/07 de data 10 de gener. 
 

“Vista la necessitat de cobrir la plaça d’Assistent/a Infantil, de 
l’empleada d’aquest Ajuntament, Sra. Margarita Bascuas Uson, en situació de 
suspensió temporal del seu contracte de treball com Assistent Infantil per 
passar a cobrir la comissió de serveis de la senyora Rosa María Gil Ausina, 
com Educadora Infantil, als efectes de garantir el normal funcionament de 
l’Escola Bressol La Trepa, 

 
Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 

cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 

 
  Atès que la senyora Margarita Benjumea Benages té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques, producte d’anteriors relacions amb aquest Ajuntament, a plena 
satisfacció d’aquest Ajuntament, 

 
Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 

contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 423C0 13000 de Personal / Escoles Bressol. 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 

Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil, a l’Escola Bressol La Trepa. 
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Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial de la senyora Margarita Benjumea Benages en qualitat d’Assistenta 
Infantil, perquè substitueixi a la senyora Margarita Bascuas Uson, amb efectes 
8 de gener de 2007 i fins la seva reincorporació, i en tot cas fins a la fi del 
present curs escolar 2006/2007,  o s’hagi de resoldre per qualsevol dels 
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 

Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil, de l’Escola Bressol La Trepa, establint-li les retribucions 
i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms. 
 

Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, al Departament de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 

 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.5.- Decret núm. 164/07 de data 18 de gener. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans d’aquest 
Ajuntament, del qual es desprèn que en l’actualitat està vacant una plaça de 
Subaltern/a de l’Escala General, grup E de la plantilla de personal funcionari, 
com a conseqüència de la  defunció del funcionari de carrera d’aquest 
Ajuntament, senyor Carlos Beneseit Navarro,  
 
 Atès que necessari cobrir l’esmentada plaça per garantir el normal 
funcionament del CEIP l’Areny, 
 
 Atès que la proposta de designació es realitza per cobrir una plaça 
vacant a la plantilla del personal funcionari i en la relació de llocs de treball, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
plaça vacant, es fa necessari recórrer a les persones que van participar en el 
darrer concurs-oposició per proveir reglamentàriament una plaça vacant de 
Subaltern/a em règim de personal funcionari d’aquest Ajuntament, 
 
 Atès que el senyor Juan Vilardaga Prats va quedar classificat en la 
sisena posició de l’esmentat concurs-oposició, 
 
 Atès que el senyor Juan Vilardaga Prats ha estat cobrint la 
incapacitat temporal del senyor Carles Beneseit Navarro des del passat 21 de 
setembre de 2006, a plena satisfacció d’aquest Ajuntament,  i que ha 
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manifestat la seva disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha 
realitzat, 
  Atès que existeix consignació suficient a les partides 03 422A1 
12000, 03 422A1 12100, 03 422A1 15000, 
 
 Atès el que preveuen l’article 6 i ss. del Reglament de Personal al 
Servei de les Entitats Locals, 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HA RESOLT 
  

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir una plaça 
vacant de Subaltern/a, al Departament de Via Pública, Àrea Tècnica de 
Manteniment i Serveis, 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí al senyor Juan Vilardaga Prats, 
en qualitat de subaltern, enquadrat en l’Escala d’Administració General, 
classificat en el grup E, amb efectes 8 de gener de 2007 i  fins tant no es 
proveeixi la plaça de forma definitiva en la forma reglamentàriament establerta 
o es pugui revocar la designació per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 
7è del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure al senyor Juan Vilardaga Prats al lloc de treball 
de Subaltern a l’Àrea Tècnica de Manteniment i Serveis del Departament de 
Via Pública, assignant-li les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessat , al seu Cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat de Catalunya i en el Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 8 de 
gener  de 2007 en aplicació de l’article 57.3 de la Llei 30/92.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 3.6.- Decret núm. 165/07 de data 18 de gener. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a l’aplicació de l’increment retributiu  al personal funcionari, laboral i eventual 
d’aquest Ajuntament, per a l’exercici 2007, 
 

 Atès el que preveu l’article 21 de la Llei  42/2006, de 28 de 
desembre, de Pressupostos Generals de l’Estat per a l’Exercici 2007, 
 
 Atès que la repercussió de la millora de la paga extra que fa 
referència l’apartat 3 de l’esmentat article 21 es situa en un percentatge mitjà 
del 0,35%, 
 
 Atès que l’augment d’un punt percentual sobre la massa salarial 
que preveu l’apartat 4 de l’esmentat article 21 que s’ha de destinar a 
incrementar el complement específic requereix una adequació de la normativa 
de retribucions i s’ha de plasmar en el nou catàleg de llocs de treball que 
s’haurà d’aprovar pel Ple Municipal, així com l’adequació pressupostaria 
adient per poder atendre la seva aplicació,  
 
 Atès el que estableix el punt m) dels Acords de la comissió tècnica 
de l’acord de condicions de treball pel període 2004-2007, 
 
 Atès el que preveuen les Bases d’Execució del Pressupost d’aquest 
Ajuntament per l’exercici 2007, 
 
 Atès el que estableix l’article 57.3 de la Llei 30/92 en quan a la 
retroactivitat dels actes favorables, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia en virtut de les atribucions que 
legalment té conferides 
 

HA RESOLT: 
 
 Primer.- Aplicar amb efectes 1 de gener de 2007, un increment del 
2% sobre les retribucions bàsiques inclòs el concepte d'antiguitat, pagues 
extraordinàries, retribucions complementàries, complement de productivitat i 
gratificacions extraordinàries a percebre pel personal funcionari i laboral 
d’aquest Ajuntament sobre les establertes per l’exercici 2006, restant exclòs de 
forma expressa el personal de l'Escola Especial de Can Mercader que està 
subjecte a un conveni específic. 
 
 Segon.- Aplicar al personal funcionari i laboral un  100% de 
l’import del complement de destí o complement de responsabilitat en les 
pagues extraordinàries del mes de juny i del mes de desembre de 2007, 
d’acord amb el que estableix l’article 21.3 de la Llei 42/2006,  
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 Tercer.- Aplicar, amb efectes 1 de gener de 2007  un increment del 
2 % sobre les retribucions establertes en l’exercici 2006 al personal eventual 
d’aquest Ajuntament, més un 0,35 % per ser el percentatge similar que 
comporta la millora de la paga extra de juny del personal funcionari i laboral 
d'acord amb l’estudi realitzat sobre la massa salarial de l’Ajuntament. 
 
 Quart.- Aplicar amb efectes 1 de gener de 2007 un increment del 
10% sobre el preu de les gratificacions extraordinàries en relació al preu 
establert per l’exercici 2006 actualitzat amb el previst a la Llei de Pressupostos 
Generals de l’Estat per l’exercici 2007 i recollit al punt primer d’aquest acord. 
 
 Cinquè.- Incorporar el contingut de la present resolució en el nou 
catàleg de llocs de treball que es sotmeti  a la consideració del Ple Municipal. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal,  en la primera sessió que celebri, per a la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’INTERIOR I COMERÇ.  
 
 
 4.- Modificar el nom del carrer Vegueria, que en endavant 
tindrà el nom d’Eduard Bagaria i Puig. 
  
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l'escrit presentat pel senyor Eduard Bagaria i Perpinyà, 
mitjançant el qual interessa a l'Ajuntament el canvi de nom del carrer 
actualment denominat Vegueria per el nom del seu pare; Eduard Bagaria i 
Puig, empresari tèxtil, fundador de la fàbrica Can Bagaria que durant anys va 
ser font de feina i enriquiment per a molts treballadors de Cornellà. 
 
 
 Atès que segons dades existents en aquest departament, el carrer 
anteriorment ja es denominava Bagaria. 
 
 Atès que el canvi de nom per Vegueria, nom actual, es va produir 
per una incorrecta traducció  i normalització del nomenclàtor, aprovat en la 
dècada del anys 80, i no per decisió expressa de l'Ajuntament. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió Informativa d'Interior i 
comerç, proposa al Ple Municipal,  l'adopció dels següents: 
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ACORDS 
 
 Primer.- Modificar el nom del carrer Vegueria, que  en endavant i 
seguint amb els criteris establerts en l'ultima revisió dels noms de les 
avingudes, carrers, places, etc., tindrà el nom de "Eduard Bagaria i Puig 
(1889-1975, empresari tèxtil)"   
 
 Segon.- Sotmetre a exposició publica durant el termini de quinze 
dies perquè els afectats puguin presentar les reclamacions i suggeriments que 
estimin convenients, mitjançant la inserció al taulell d'anuncis d'aquesta 
corporació, transcorreguts el qual sense haver-se presentat cap reclamació ni 
suggeriment, s'entendrà aprovat definitivament sense necessitat de nou acord. 
  
 Tercer.- Comunicar el present Acord als Departaments Municipals 
afectats i a l'organisme oficial de correus.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del dictamen 
assenyalant que mitjançant aquest acord es procedeix a la modificació del 
nom de carrer Vegueria que, d’ara en endavant, tindrà el nom d’Eduard 
Bagaria i Puig. El que fem en aquest cas és recuperar l’antic nom d’aquest 
carrer, ja que per una errada que va haver en el nomenclator dels anys 
vuitanta, va quedar tal com el coneixem ara -tal com està escrit en el punt, 
Vegueria- . El que fem així és atendre la petició de la família, dels descendents 
del senyor Eduard Bagaria i Puig, per tornar, de fet, el nom que ja tenia aquest 
carrer que és el correcte, Eduard Bagaria i Puig, i per això ho proposem en 
aquest Ple. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Rosa Eva Granadal Gálvez, 
Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María 
José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 5.- Assignar amb el nom de Plaça d’Oleguer Bellavista a l’espai 
situat davant l’Església de Dolors Almeda. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Donant compliment al acord adoptat per el Ple Municipal, en sessió 
celebrada el dia 22 de desembre del 2005, en el que s'acordava el compromís 
d'assignar amb el nom de "Plaça d'Oleguer Bellavista", a l'espai existent al 
costat de l'Església d'Almeda. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió Informativa d'Interior i 
comerç, proposa al Ple Municipal,  l'adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Assignar amb el nom de la "Plaça d'Oleguer Bellavista" a 
l'espai situat davant l'Església de Dolors Almeda. 
 
 Segon.- Sotmetre a exposició publica durant el termini de quinze 
dies perquè els afectats puguin presentar les reclamacions i suggeriments que 
estimin convenients, mitjançant la inserció al taulell d'anuncis d'aquesta 
corporació, transcorreguts el qual sense haver-se presentat cap reclamació ni 
suggeriment, s'entendrà aprovat definitivament sense necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Comunicar el present Acord als Departaments Municipals 
afectats.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del dictamen 
assenyalant que l’objecte d’aquest és designar amb el nom de plaça d’Oleguer 
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Bellavista a l’espai situat davant de l’Església de Dolors Almeda. Aquí el que 
fem –si ho recordeu- és donar compliment a un compromís que vam adoptar 
en la Moció d’Alcaldia que es va aprovar en la sessió plenaria de 22 desembre 
de 2005, en la qual ja aprovavem assignar aquest nom a l’espai que estava 
situat justament al davant de l’Església d’Almeda, en reconeixement a la tasca 
desenvolupada per aquest senyor que -com tots sabem- va ser mossèn durant 
vint-i-vuit anys, i que va fer una tasca reconeguda al barri durant molt de 
temps. Es va adoptar aquest compromís en la Moció, vam dir que portaríem 
aquest acord al Ple i el que fem és portar-lo avui per aprovar, i que tots els 
acords que estan en la Moció –l’u, el dos i el tres- siguin ja portats a terme. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyor Salvador Colominas Tutusaus, per assenyalar que estan totalment 
d’acord amb l’opció que s’ha pres. L’únic és que, si realment es pensa fer –jo 
compto que si- un acte o un petit acte en el moment que se’l assigni el nom del 
carrer, entre d’altres coses perquè hi ha l’Associació per la Recuperació de la 
Memòria Històrica del Baix Llobregat que també ho va demanar a partir de 
l’enterrament quan va haver la mort sobtada de l’Oleguer, en principi trobo 
que seria adient que s’aprofités el fet de posar la placa per fer un petit 
homenatge públic al  que hi pugues assistir la gent del bari i la gent que el 
coneixia o que tenia lligams amb el món sindical i amb la lluita antifranquista 
dels anys seixanta i setanta a la nostra Ciutat. 
 
 En el fons el que demano és, si pot ser, que des de l’equip de 
Govern –lògicament- es creï un dia i una data amb la qual cosa es faci públic 
la col·locació de la placa. Vull dir buscar quelcom senzill, perquè ell també era 
una persona molt senzilla -tampoc es tracta de fer una cosa amb tota mena de 
luxes i tal- una cosa ben simple, però que possibiliti que la gent humil i la gent 
senzilla del barri pugui assistir a l’homenatge. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per indicar que vol recordar que aquí es va aprovar una Moció en la 
qual s’acordava fer això que tu dius, per tant, si hi ha una Moció aprovada per 
l’Ajuntament, això es té que fer. El que hem fet ara formalment és només 
assignar el nom a la plaça i tenim previst –i això ho vam parlar amb el 
president de l’Associació de la Memòria Històrica del Baix Llobregat- de fer un 
acte, però el que passa és que tenim molts actes. Per tant amb el de la 
Memòria Històrica el que volem és una mica tenir el llibre que està fent i 
coordinant el senyor Miguel López sobre el tema de l’associacionisme, i tenim 
també aquest tema i alguns més, i per tant crec que es tractaria de fer-lo 
d’una forma, diríem, pausada i periodificada. 
 
 Aprofito per dir que l’Ajuntament de Centelles, mitjançant el senyor 
Alcalde –perquè com sabeu el senyor Oleguer Bellavista vivia a Centelles- m’ha 
enviat tota una sèrie de documentació per l’Arxiu Històric de la Ciutat, que jo 
penso que també estarà bé, de coses que tenia l’Oleguer i que eren referents a 
temes del barri i de la Ciutat. Per tant, és clar que ho farem perquè és un 
compromís que va prendre aquest Ple en la Moció que va aprovar. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Rosa Eva Granadal Gálvez, 
Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María 
José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 6.- Aprovar la modificació de l’addenda a signar entre 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i METROVACESA, S.A., relatiu al 
Conveni urbanístic de data 29 de juliol de 2005, signat inicialment entre 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i el Sr. Joan Subirats Navarro, 
corresponent a la Modificació puntual del Pla General Metropolità a 
l’entorn de l’accés sud de Cornellà de Llobregat. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist que el Ple de l’Ajuntament, en data 28 de juliol de 2005, 
aprova el text del conveni urbanístic a subscriure entre l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat, i el Sr. Joan Subirats Navarro, relatiu a la modificació 
puntual del Pla general metropolità a l’entorn de l’accés sud de Cornellà de 
Llobregat. En data 29 de juliol de 2005 es signa el citat Conveni. 
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 Vist que el conveni fixa les obres d’Urbanització a realitzar per la 
propietat, com a conseqüència de la Modificació del PGM-76 en la carretera del 
Prat, aprovada definitivament pel Conseller de Política Territorial i Obres 
Públiques en data 22 de setembre de 2005, que modifica i defineix una nova 
estructura viària sobre l’accés sud de Cornellà que resolt els problemes viaris 
detectats en el procés d’anàlisi del Pla Parcial Plana del Galet, i que es 
concreten en la Clàusula Segona del Conveni signat.  
 
 Vist que amb posterioritat a la signatura de l’esmentat  Conveni, la 
societat  W.T.C Almeda Park, SA, adquireix la propietat de la parcel·la, objecte 
del Conveni Urbanístic, tot subrogant-se en els drets i obligacions de l’anterior 
propietari. 
 
 Vist l’esborrany d’Addenda a signar entre l’Ajuntament de Cornellà 
de Llobregat i WTC Almeda Park, S.A. , relatiu al Conveni urbanístic de data 
29 de juliol de 2005, signat entre l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i el Sr. 
Joan Subirats Navarro, relatiu a la modificació puntual del Pla General 
Metropolità a l’entorn de l’accés sud de Cornellà de Llobregat, va ser aprovat 
per acord plenari en data 21 de desembre de 2006. 
 
 Vist que l’esmentat conveni no ha estat formalitzat i que en data 
data 22 de desembre de 2006,  W.T.C. Almeda Park, S.A transmet la propietat 
a Metrovacesa, S.A. qui adquireix la Parcel·la, tot subrogant-se en els drets i 
obligacions de l’anterior propietari, de conformitat amb l’escrit de data 22 de 
desembre, presentat davant aquest Ajuntament juntament amb l’acta notarial 
acreidtativa de la compravenda, el 4 de gener de 2007, pel qual Metrovacesa, 
S.A. accepta els termes de l’addenda, comprometent-se a la signatura de la 
mateixa. 
 
 Vist l’informe de la cap administrativa de data 18 de gener de 2007, 
obrant a l’expedient, al qual es conclou que les modificacions incorporades 
consisteixen en senyalar la transmissió de la propietat a favor de Metrovacesa, 
S.A.. 
 
 Vist que l’aprovació del present acord és competència del Ple 
Municipal, de conformitat amb allò establert a l’article 22.2. g) de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, reguladores de les Bases de Règim Local, i article 52.2.h) 
del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la 
Llei municipal i de règim local de Catalunya, el President de la Comissió 
Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, 
proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar la modificació de l’esborrany d’addenda a signar 
entre l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i Metrovacesa, S.A., relatiu al 
Conveni urbanístic de data 29 de juliol de 2005, signat entre l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i el Sr. Joan Subirats Navarro, corresponent a la 



20 

modificació puntual del Pla General Metropolità a l’entorn de l’accés sud de 
Cornellà de Llobregat, el qual s’acompanya com a annex. 
 
 Segon.- Facultar al Tinent d’Alcalde d’Urbanisme i Habitatge, Sr. 
Antonio Martínez Flor, per  a la signatura d’aquesta addenda. 
 
 Tercer.-  Publicar el present acord al Butlletí Oficial de la Província 
de Barcelona, i incorporar la present addenda en la documentació que 
integrarà l’expedient relatiu a l’expropiació pel sistema de taxació conjunta, de 
conformitat amb l’article 26 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual 
s’aprova el reglament de la Llei d’Urbanisme. 
 
 Quart.- Notificar el present acord a WTC Almeda Park, S.A., 
Emducsa, i a Metrovacesa, S.A. pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa l’explicació del dictamen assenyalant que és l’aprovació de la 
modificació de l’addenda a signar entre l’Ajuntament de Cornellà i 
Metrovacesa, relatiu al Conveni urbanístic de data 29 de juliol de 2005, signat 
inicialment entre l’Ajuntament de Cornellà i el senyor Joan Subirats Navarro, 
corresponent a la Modificació Puntual del Pla General Metropolità a l’entorn de 
l’accés sud de Cornellà de Llobregat.  
 
 Com sabeu, es va aprovar un planejament que deia que en aquesta 
parcel·la es tenia que obrir un carrer que després serviria per a tot el tema del 
Pla parcial de la Plana del Galet, i aquesta gent que tenia aquesta parcel·la 
tenia que pagar, per un costat, tot el que era la urbanització i arreglar una 
part dels accessos. En aquesta addenda el que es feia, a més d’això, era posar 
el que eren les expropiacions que també es tenien que pagar per poder fer-ho. 
I aquí el que fem és -com aquest terreny ja no és del senyor Subirats, sinó que 
en aquest moment és de Metrovacesa- modificar l’addenda i posar en 
l’addenda que també entri el tema d’expropiacions i, a més a més, la gent de 
Metrovacesa ratifica els compromisos que teniem signats amb el senyor Joan 
Subirats.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Rosa Eva Granadal Gálvez, 
Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María 
José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 7.- Aprovar provisionalment el Pla Especial de millora urbana, 
per ampliació d’usos, de la parcel·la ubicada al carrer de Silici entre el 
carrer de Roselló i la carretera de l’Hospitalet. 
 
 
 DICTAMEN 
 

“Vist l’expedient incoat per a l’aprovació del Pla especial de millora 
urbana, per ampliació d’usos, de la parcel·la ubicada al carrer de Silici entre el 
carrer de Roselló i la carretera de l'Hospitalet, de Cornellà de Llobregat, 
promogut per l'empresa propietària del solar Lut, SA i redactat per l'arquitecte 
Josep Mª Aguiló Ratto. 

 
 Vist l'acord de la Junta de Govern Local de data 4 d’octubre de 
2006, en virtut del qual s’aprovava inicialment l’esmentada pla especial, i 
s’acorda la seva publicació mitjançant edictes en el Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona (en data 1 de novembre de 2006), en el Diari Oficial de 
la Generalitat de Catalunya (en data 6 de novembre de 2006) en el diari “ El 
Periódico de Catalunya” ( de data 3 de novembre de 2006) i al taulell d’anuncis 
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de la corporació (de 3 de novembre al 4 de desembre de 2006), sense que 
durant aquests terminis s’hagin presentat cap al.legacións ni suggeriments.  
 
 Atès el que estableixen els articles 74 en relació a la formulació de 
figures de planejament urbanístic, article 78 en relació a l’aprovació definitiva 
per part de la comissió territorial d’urbanisme de la Generalitat de Catalunya, 
article 83 en relació a la seva tramitació i article 94 en relació a la modificació 
de les figures de planejament urbanístic; del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 
de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, 
així com l’article 107 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei d’urbanisme. 

 
Vist l’informe de la cap administrativa d’Urbanisme de data 9 de 

gener de 2007. 
 
 Vistos els articles 22 i 47.2 ll) de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2.c) i 114.3.k) del  Decret Legislatiu 2/2003,  de 
28 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim local 
de Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació 
Local. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents:  
 

   ACORDS  
 
Primer.- Aprovar provisionalment el Pla especial de millora urbana, 

per ampliació d’usos, de la parcel·la ubicada al carrer de Silici entre el carrer 
de Roselló i la carretera de l'Hospitalet, de Cornellà de Llobregat, promogut per 
l'empresa propietària del solar Lut, SA i redactat per l'arquitecte Josep Mª 
Aguiló Ratto. 

 
Segon .- Notificar el present acord a la Comissió Territorial 

d’Urbanisme de Barcelona, i transmetre-li, al mateix temps, l’esmentat pla 
especial, per a la seva aprovació definitiva 

 
Tercer.- Notificar el present a Lut S.A. pel seu coneixement i 

efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa l’explicació del dictamen assenyalant que és l’aprovació provisional 
del Pla Especial de millora urbana, per ampliació d’usos a la parcel·la ubicada 
al carrer Silici entre el carrer Roselló i la carretera de l’Hospitalet. Això és 
l’edifici que té Mecalux –per a que tots ens entenguem- i el que es fa en aquest 
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Pla de millora urbana és ampliar els usos que tenien, que en principi era una 
unitat per un edifici sencer de Mecalux, i el que es fa és ampliar els usos per a 
que a més, puguin tenir una part d’oficines i de venda en la part de baix de 
l’edifici per a que puguin haver més activitats. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Rosa Eva Granadal Gálvez, 
Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María 
José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 8.- Aprovar provisionalment el Pla Especial Urbanístic 
d’ordenació del subsòl al municipi de Cornellà de Llobregat. 
 
 
 DICTAMEN 
 

“Vist l’expedient incoat per a l’aprovació del Pla Especial Urbanístic 
d’ordenació de subsòl al municipi de Cornellà de Llobregat. 

 
 Vist l'acord de la Junta de Govern Local de data 31 d’octubre de 
2006, en virtut del qual s’aprovava inicialment l’esmentat pla especial, i 
s’acorda la seva publicació mitjançant edictes en el Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona (en data 18 de novembre de 2006), en el Diari Oficial 
de la Generalitat de Catalunya (en data 23 de novembre de 2006) en el diari 
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“El Periódico de Catalunya” (de data 16 de novembre de 2006) i al taulell 
d’anuncis de la corporació ( de 13-11 al 13-12 de 2006), sense que durant 
aquests terminis s’hagin presentat cap al.legació ni suggeriments.  
 
 Atès el que estableixen els articles 74 en relació a la formulació de 
figures de planejament urbanístic, article 78 en relació a l’aprovació definitiva 
per part de la comissió territorial d’urbanisme de la Generalitat de Catalunya, 
article 83 en relació a la seva tramitació i article 94 en relació a la modificació 
de les figures de planejament urbanístic; del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 
de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, 
així com l’article 107 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei d’urbanisme. 
 

Vist l’informe de la cap administrativa d’Urbanisme de data 9 de 
gener de 2007. 
 
 Vistos els articles 22 i 47.2 II) de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2.c) i 114.3.k) del  Decret Legislatiu 2/2003,  de 
28 d'abril, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació 
Local. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents:  
 

   ACORDS  
 
Primer.- Aprovar provisionalment el Pla Especial Urbanístic 

d’ordenació de subsòl al municipi de Cornellà de Llobregat. 
 
Segon .- Notificar el present acord a la Comissió Territorial 

d’Urbanisme de Barcelona, i transmetre-li, al mateix temps, l’esmentat pla 
especial, per a la seva aprovació definitiva 

 
Tercer.- Notificar el present acord a Emducsa pel seu coneixement i 

efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa l’explicació del dictamen assenyalant que és l’aprovació provisional 
del Pla Especial Urbanístic d’ordenació del subsòl al municipi de Cornellà de 
Llobregat. És la segona vegada que passa -o la tercera vegada que ja passa per 
aquest Ple- i és el que regula el nostre Pla d’aparcaments i ens permetrà que 
els aparcaments que són de concessió administrativa, puguin ser aparcaments 
de venda i també explica a on es faran els nous aparcaments.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Rosa Eva Granadal Gálvez, 
Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María 
José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 9.- Adequar la composició, funcions i funcionament de la Junta 
Local de Seguretat de Cornellà de Llobregat al que disposen els articles 9 
i següents de la Llei 4/2003, de 7 d’abril, d’Ordenació del sistema de 
seguretat pública a Catalunya, i establir la nova composició de 
l’esmentada Junta.  
 
 DICTAMEN 
 

 “Des de l’any 1988 en que es va constituir en aquest Ajuntament la 
Junta Local de Seguretat a l’empara del que disposava l’article 54 de la Llei 
Orgànica 2/1986, de 13 de març, de Forces i Cossos de Seguretat, aquest es 
l'òrgan que ve actuant en aquest municipi com a instrument de col·laboració 
entre les diferents forces i cossos de seguretat que actuen en el seu territori, 
d’acord amb la composició i funcions que a l’esmentada Junta atribuïa 
originalment l’esmentat precepte legal. 
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 Atès que des de l’entrada en vigor de la Llei 4/2003, de 7 d’abril, 
d’Ordenació del sistema de seguretat pública a Catalunya, existeix una nova 
regulació  de les Juntes Locals de Seguretat, que es concreta en els seus 
articles 9 i 10,  però que segons la seva Disposició Transitòria única solament 
resulta d’aplicació a partir del moment en que es produeixi el desplegament de 
la Policia de la Generalitat de Catalunya – Mossos d’Esquadra – en el 
Municipi. 
 
 Atès que en execució de les recomanacions contingudes a l’Acord 
adoptat per la Junta de Seguretat de Catalunya el dia 3 de juny de 2004, en 
relació a la necessitat d'assolir un sistema de seguretat de caràcter global a 
Catalunya, a efectes d’integrar la diversitat de funcions dels cossos policials 
autonòmic  i locals, el dia 1 de novembre de 2006 es va procedir al 
desplegament de la Policia de la Generalitat – Mossos d’Esquadra – al Municipi 
de Cornellà de Llobregat, i el dia 17 d’octubre anterior es va subscriure entre 
ambdues Administracions un Conveni de coordinació i col·laboració en 
matèria de seguretat pública i policial, en el que s’estableixen les bases, es 
delimiten els serveis i es fixen els aspectes operatius per a fer-la efectiva. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, un cop fet efectiu aquest 
desplegament a finals de l’any passat, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció 
dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Adequar la composició, funcions i funcionament de la 
Junta Local de Seguretat de Cornellà de Llobregat al que disposen els articles 
9 i següents de la Llei 4/2003, de 7 d’abril, d’Ordenació del sistema de 
seguretat pública a Catalunya, i establir la nova composició de l’esmentat 
Junta, en els termes següents: 
 
 
1. COMPOSICIÓ 
 
La Junta Local de Seguretat de Cornellà de Llobregat tindrà la composició 
següent: 
 
 
1.1 Composició permanent 
 
• President:  
 

L’Alcalde de Cornellà de Llobregat, qui amb caràcter excepcional 
podrà delegar la presidència a favor del Regidor o Regidora que 
tingui assumides les competències relatives a seguretat 
ciutadana, d'acord amb el que preveu l'article 9.6 de la Llei 
4/2003, de 7 d’abril.  

 
 



27 

• Vocals: 
 

- El/la Delegat/ada Territorial del Govern, qui podrà delegar la 
seva representació en el Subdelegat/ada de la Delegació 
Territorial corresponent,  d'acord amb el que preveu l’article 
9.2.a) de l'esmentada Llei. 

 
- El/la Regidor/a delegat/ada en matèria de seguretat ciutadana. 

 
- El/la Cap de la Comissaria de Policia de la Generalitat – Mossos 

d’Esquadra – de Cornellà de Llobregat. 
 

- El/la Cap de la Guàrdia Urbana de Cornellà de Llobregat. 
 

- El/la Comissari/a de la Comissaria de la Policia Nacional de 
Cornellà de Llobregat. 

 
• Secretari: 
 

La Secretaria General de l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat o 
funcionari/a  en qui delegui. 

 
1.2 Composició plenària - vocals no permanents - 
 

Podran assistir, també, a les sessions de la Junta Local de Seguretat, amb 
veu però sense vot, les persones i Institucions a que es refereix l’article 9, 
aparts 3, 4 i 5, de la Llei 4/2003, de 7 d’abril, d’Ordenació del sistema de 
seguretat pública a Catalunya, en els supòsits i condicions en ella 
contemplats. 

 
 
2. FUNCIONAMENT I RÈGIM DE SESSIONS 
 
La Junta Local de Seguretat es reunirà en sessió ordinària amb una 
periodicitat trimestral, i en sessió extraordinària quan l’existència dels 
assumptes a tractar així ho aconselli. 
 
Necessàriament, una de les sessions ordinàries anuals de la Junta Local de 
Seguretat, haurà de ser plenària, havent-se d’invitar a assistir a la sessió als 
vocals no permanents a que es refereixen els apartats 3 i 4 de l’article 9 de la 
4/2003, de 7 d’abril, amb l’objecte de conèixer el Pla de Seguretat Local i 
debatre la situació general de seguretat en el Municipi. 
 
 
3. FUNCIONS 
 
La Junta exercirà les funcions que li atribueix l’article 10 de la Llei 4/2003, de 
7 d’abril, en particular la creació de la Mesa de Coordinació operativa a que fa 
referència el seu article 11. 
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 Tercer.- Comunicar aquest acord a la Delegació Territorial del 
Govern, a les Comissaries de la Policia de la Generalitat – Mossos d’Esquadra-   
i de la Policia Nacional del terme municipal, i a les restants persones i 
funcionaris afectats, als efectes oportuns.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Educació, Societat del 
Coneixement, Relacions Ciutadanes i Via Pública, senyor Vicenç Badenes i 
Teixidó, es fa l’explicació de la Moció assenyalant que, des de el mes de 
novembre, els Mossos s’han desplegat a Cornellà, i com a conseqüència, s’ha 
de reestructurar aquesta Junta de Seguretat Local. El que aquí portem al Ple 
és el primer pas per poder constituir la nova Junta Local incorporant, 
obviament, als Mossos a aquesta Junta de coordinació, que -com vosaltres ja 
sabeu- presideix l’Alcalde. De fet, simplement és aprovar això per donar pas a 
la constitució d’aquesta Junta. 
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a Portaveu del Grup Municipal del PP, per indicar que no té res a dir respecte 
al tema d’adequar la Junta Local, però si ens agradaria dir -ja que fins ara no 
s’ha fet i ja que es comença una nova època amb altres forces i cossos de 
seguretat de l’Estat- que se’ns traslladin als Grups les  dades, perquè fins ara 
no se’ns donen les dades. Quan es reuneixi la Junta Local, doncs, que se’ns 
faci arribar als Grups tot allò que es relacionat amb dades de delictes, etc., 
etc.,. Agrairia que no es tingués que estar demanant cada dos per tres, sinó 
simplement que quan es tinguessin aquestes dades es fessin arribar als 
Grups. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per explicar que li consta que en la Comissió Informativa, cada cop 
que hi ha hagut una reunió de la Junta Local de Seguretat, s’ha traslladat a la 
Comissió Informativa una avaluació d’aquestes dades corresponent a la 
situació de la Ciutat. 
  
 Evidentment el nostre compromís segueix sent el mateix. Aquesta 
Junta Local de Seguretat està regulada per una Llei aprovada pel Parlament 
de Catalunya. S’ha de reunir –si no recordo malament- cada trimestre, i per 
tant, evidentment, quan hi hagi aquestes reunions, no hi ha cap problema ni 
cap dificultat per a que la Comissió Informativa conegui perfectament les 
dades i acords que adopti aquesta Junta Local. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Rosa Eva Granadal Gálvez, 
Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, María 
José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyors Salvador Colominas Tutusaus i Joan 
Pastor Fàbregas. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
  
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 1.- Moció del Grup Polític Municipal del PP, referent al 
funcionament del Centre Socio-sanitari Sant Jordi. 
 
 
 MOCIÓ 
 
 “En nombroses ocasions he traslladat a diferents persones de 
l'equip de direcció del centre Socio-sanitari Sant Jordi la meva preocupació i 
queixes per les continues fallades, errades, carències i greus negligències 
observades en la cura dels malalts ingressats. He participat, així mateix, de les 
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reunions que la direcció d'aquest centre ha mantingut amb tots els familiars i 
la regidora de Salut Pública i Serveis Socials, reunió a on la gran majoria 
d'aquests familiars van expressar les mateixes preocupacions i queixes; rebent 
sempre i en tot moment per part de l'actual directora la garantia i promesa de 
rectificació i millora del servei, que, a dia d'avui, no solament no s'ha portat a 
terme sinó que sens dubte ha empitjorat més, si es pot. 
 
 La continua marxa del personal qualificat i amb experiència, 
substituït per interins que majoritàriament no tenen el necessari coneixement 
i que es troben en un continu anar i venir, la presència mèdica reduïda al 
mínim i de qüestionable dedicació, la escassetat d'auxiliars i d'infermeres/s, la 
manca d'un responsable de planta que controli la bona marxa de la mateixa -
tant de dia com de nit-. Segueix sense resoldre's la carència de material i 
productes bàsics per la atenció i higiene de les persones ingressades. 
 
 Tot això em fa témer per la seguretat i el benestar de les persones 
ingressades en aquest centre. Podria relatar infinitat de incidències concretes 
presenciades que m'han portat a aquesta conclusió però sens dubte l'últim 
incident ocorregut el dia 18 de gener és el que m'ha fet prendre la decisió de 
presentar aquesta moció al Ple, perquè considero que aquest incident ha 
produït alarma i desantenció als malalts ingressats, com a mínim, amb la 
necessària intervenció de la Guàrdia Urbana en l'informe de la qual han 
quedat reflectits els fets. 
 
 Com vaig assenyalar anteriorment la nostra major preocupació és la 
escassa i itinerant plantilla de la que disposen per a l'atenció dels malalts/es 
arribant-se en dates concretes (aquest Nadal, per posar un exemple) a 
situacions límit que estic segura han atemptat contra els drets que per Llei 
tenen tots els malalts/es ingressats en aquest centre, tots en diferents graus 
de dependència. Soc coneixedora i partícip d'una queixa similar amb recollida 
de firmes de familiars en la qual -encara que no d'una manera detallada- hem 
traslladat a la directora del centre amb les mateixes preocupacions i a la qual 
desconec si l'esmentada senyora ha donat contestació. 
 
 Tinc coneixement, així mateix, del malestar dels treballadors per la 
precarietat laboral, el estrès i la pressió en la que estan desenvolupant la seva 
jornada. La seva preocupació per la inseguretat laboral, per la deficiència o 
carència d'un pla d'emergència del centre, totes elles són preocupacions a les 
quals ens adherim. 
 
 Per tot l'exposat sol·licito: 
 
 Primer.- Que des de l'Ajuntament es sol·liciti una reunió urgent 
amb la direcció d'aquest centre, els familiars responsables dels malalts i una 
representació del comitè d'empresa amb la fi de que tots puguin expressar-se i 
defendre's. 
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 Segon.- Que l'Alcalde intervingui i resolgui a la major brevetat 
possible aquesta situació generada per la mala gestió d'aquest Consorci 
Hospitalari i que tan mala imatge està donant de la Ciutat.”  
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, Portaveu del 
Grup Municipal del PP, es fa l’explicació de la Moció indicant que vol dir, 
abans de res, que per les meves circumstàncies personals, m’ha estat 
profundament incòmode i potser dolorós, presentar aquesta Moció. Com 
entenc que les obligacions i el deure d’un Regidor o Regidora, no sempre tenen 
que ser agradables, i que en el nostre comportament ha de prevaler sempre el 
compromís adquirit vers les persones per sobre de interessos polítics o temes 
personals, ho vull deixar clar. Vull deixar-ho clar perquè sé que hi ha persones 
en la sala també interessades per motius personals en aquest tema, que el 
motiu ha sigut l’interès per les persones que estan allí dins i no altre el que 
m’ha fet portar aquesta Moció al Ple. 
 
 He tingut una conversa amb l’Alcalde aquest matí i, a més, he 
tingut converses amb l’empresa, i com espero que el senyor Alcalde faci una 
intervenció, -ho penso i ho poso per endavant, aquesta Moció convertir-la en 
un Prec en resposta al que el senyor Alcalde ens va a dir- el que sí 
m’agradaria, donat que, com he dit, ha estat un tema molt dolorós i molt 
vergonyós per a mi presentar-lo, les persones que aquí estan cap no té còpia 
del que he dit i del que he presentat al Ple. Aleshores, vaig a fer-ho molt per 
sobre, no em vaig a entretenir a llegir-lo perquè ja dic que es va a convertir en 
un Prec, en l’esperança de que les promeses que se’ns han fet es converteixin 
en realitat. Si això no arriba a ser així, tornaré a portar-la al Ple com a Moció.  
 
 He ressenyat que en diferents ocasions s’havien traslladat les 
queixes per part de la Regidora de Sanitat i per part meva, a la Direcció del 
centre de la preocupació de tots els usuaris que allí estem per un ampli tema 
de queixes que hi ha hagut –fallades, errors, carències, negligències 
observades en la cura dels malalts-. Hem participat, així mateix, en reunions 
amb els familiars i hem donat la nostra opinió, inclús hem donat un cop de 
mà esperant aquest canvi. La continua marxa dels treballadors, la majoria 
treballadors qualificats i substituïts per gent itinerant que estan avui i demà 
no. Hi ha una sèrie de dades que, si em permeteu i per fer-ho més llarg, 
perquè entenc que això és un tema al que anem a “posar fil i agulla”, sense 
tractar de polititzar-lo -perquè és un tema que no hem de polititzar- jo em vaig 
a estalviar tota la sèrie de coses que ens preocupen. Si algú les vol conèixer les 
tinc aquí en la Moció, he fet unes quantes fotocòpies però no vaig a entrar 
perquè vaig a esperar el que té que dir el senyor Alcalde, llavors passo la 
paraula a l’Alcalde i després diré el que vull dir quan ell faci la seva 
asseveració. 
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 A continuació intervé el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
per assenyalar que creu que això és un tema sobre el qual tots estem 
preocupats. Algú ho pot entendre de forma directa en el sentit més emotiu i 
personal i altres de forma també directa per responsabilitat –tant la senyora 
Mª José Pardo com a Regidora de Benestar i Sanitat i jo el nom de l’Alcaldia-. 
Des de que s’ha posat en marxa aquest centre, jo he tingut dues intervencions 
respecte al seu funcionament, degut a informació rebuda a través d’usuaris de 
coses que no acabaven de funcionar bé.  
 
 Algunes eren comprensibles, altres no les entenia molt bé. En els 
últims mesos, a través de Mª José Pardo i de Mª Isabel Espinosa, m’ha arribat 
informació respecte a aquest centre d’un funcionament que no era el correcte i 
la circumstancia que es va produir fa una setmana que em va ser transmesa 
per escrit de part de la Guàrdia Urbana, a través de la Regidora Gloria Recio, 
em va portar a la decisió de convocar urgentment, no als gestors del Centre 
Socio-sanitari, sinó a qui en el seu moment l’Ajuntament va cedir el terreny, 
que és la Fundació de la Caixa de Catalunya. Els hi vaig transmetre a la 
Fundació –i en aquesta reunió va participar la Regidora Mª Jose Pardo- que és 
obvi que l’Ajuntament va fer un primer pas que és cedir uns terrenys per 
construir un equipament social en aquesta Ciutat, i ho va transmetre a una 
entitat que no busca beneficis, en espera que fes un servei també per a la 
Ciutat. Evidentment, aquesta entitat el que ha fet és contractar a un operador. 
Crec que l’Ajuntament el que no te que fer és intermediar entre els usuaris, els 
familiars dels usuaris, els treballadors i l’operador que allí treballa, sinó que es 
té que entendre directament amb aquells que van assumir la responsabilitat 
de construir i tirar cap endavant aquest centre. Per això vaig donar 
instruccions concretes de que ningú, en nom de l’Ajuntament, es reunís ni 
amb els familiars, ni amb els operadors, ni amb els treballadors d’aquest 
centre.  
 
 Ahir per la tarda –com he explicat abans- ens vam reunir amb els 
representants de la Fundació i els hi vam transmetre tres coses bastant clares. 
La primera, no tan sols la nostra preocupació sinó la nostra incomoditat 
davant aquesta situació. En segon lloc, la nostra desconfiança i, diríem, també 
la nostra distància respecte a l’empresa que gestiona en aquest moment el 
centre, i en tercer lloc, vam dir que enteníem que existeixen contractes privats 
que obliguen, i per tant, per molt que jo sigui l’Alcalde, no puc obligar a dues 
parts a que –perquè jo ho digui- trenquin les seves relacions comercials, però 
que els hi exigíem que en tres setmanes se’ns donessin respostes i fets, en 
benefici de les persones que allí estan –diguéssim- vivint. I que aquests canvis 
es tenien que donar de forma radical. 
 
 He traslladat a les Regidores senyores Mª Isabel Espinosa i Mª José 
Pardo, la meva opinió de que nosaltres en aquest tema hem de salvaguardar 
molt bé la nostra responsabilitat, i el que no podem ser és mediadors, perquè 
no tenim una responsabilitat directa sobre la gestió ni sobre el conjunt de 
realitats que allí s’estan produint. Però també deixo clar que no anem a mirar 
cap a una altra banda i deixo clar que anem a estar a sobre d’aquest tema. En 
el moment que jo he tingut coneixement que s’han produït aquests fets, 
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immediatament hem convocat aquesta reunió i ens hem posat en marxa. Hi ha 
algunes persones que estan en aquesta sala –el diumenge vam coincidir en un 
establiment d’aquesta Ciutat- que em volien traslladar aquest tema i jo els hi 
vaig dir que ja era coneixedor d’ell, i a més, ja estàvem actuant. Per tant, 
aquest és el compromís, no tan sols meu sinó de tots el membres que estem 
en aquest Consistori. 
 
 No parlaré sobre els fets, del que penso -perquè que crec que estem 
en una sessió, diguem, oficial i vostès ho han d’entendre-, però crec que el 
funcionament i el treball que realitza l’operador que esta en aquest moment 
allí, des de la meva visió -diguem objectiva- jo no la comparteixo, i des de la 
subjectiva, encara la comparteixo menys, i això ho coneixen les persones que 
gestionen la Fundació Caixa de Catalunya. Però, torno a repetir, hi ha uns 
contractes, unes implicacions -ho puc comprendre- i per tant el que tenen que 
fer és solucionar aquesta situació. I nosaltres estarem a sobre d’això, però 
estarem a sobre d’això –i vostès ho han d’entendre- no parlant amb els usuaris 
ni amb les famílies dels usuaris ni amb els treballadors, sinó amb qui el 
correspon que això funcioni bé, que és qui va assumir la seva responsabilitat 
amb aquest Ajuntament.  
 
 Per això he demanat a la senyora Mª. Isabel Espinosa –que entenc 
perfectament que això no és una Moció política, en el sentit partidista, sinó de 
preocupació per com funciona l’equipament d’aquesta Ciutat, a on 
l’Ajuntament d’una forma indirecta està implicat, doncs l’he demanat que 
transformin això en un prec en la mesura que tots coincidim i estem actuant 
per millorar aquest servei. 
 
 Intervé novament la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a 
Portaveu del Grup Municipal del PP, assenyalant que no va a afegir ni una 
paraula més al que ha dit el senyor Alcalde, comparteixo totalment el tema i 
malgrat que he fet una intervenció bastant treballada, no vaig a dir res d’ella. 
El que si vull tancar aquest tema amb un prec i és un prec d’alerta a tot el 
Plenari, crec que a totes les persones que aquí estan. Aquest plenari està 
composat per Regidors i Regidores dels diferents Partits representats tots ells 
en el Parlament de Catalunya i en el Congrés Nacional -és a dir tots nosaltres- 
per a que, dins de les diferents competències que tots desenvolupem en els 
nostres Partits, fem arribar als mandataris, la necessitat terminant de intentar 
donar solució, dins del major consens possible, a l’atenció de la gent gran -la 
depenent i l’autònoma- . Ho hem de fer i és un prec que us faig des de la meva 
més profunda convicció, des de abans que no hi estava i ara que estic una 
mica involucrada en aquest món de la gent gran. Ho hem de fer per vàries 
coses, però sobretot una, per justícia social, perquè se’ls hi deu, perquè s’ho 
han treballat i perquè han pagat dia a dia la Seguretat Social i perquè avui i 
abans –com no és partidista vaig a dir una cosa que potser no és correctament 
política- avui amb el Govern que hi ha ara i el que havia abans –que era el 
meu- no se’ls hi ha donat recursos per a tot lo referent als majors, no s’estan 
donant. Perquè si es fan residències, i aquest Ajuntament ha fet una 
magnífica, se’ls hi té que donar pressupost per gestionar-les, perquè si es 
desenvolupen lleis de dependència, com aquesta Llei que s’ha desenvolupat –
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que és una llei estupenda- es té que donar també recursos per desenvolupar-
les i perquè no se’ls pot regatejar serveis mínims -com he vist i he sofert- 
d’una simple radiografia, dir-me que no se’ls hi pot fer perquè són recursos no 
productius. Crec que en els temps que estem és una vergonya que avui estigui 
passant això en la Seguretat Social, aquestes persones fins l’últim dia de la 
seva vida han d’estar ateses i, a més, tenen que tenir tots els recursos pels que 
han treballat.  
 
 Per tant aquest prec jo el trasllado a tots els Partits i ja acabo.  
 
 Pren la paraula seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que si ho entén bé, es retira la Moció i per tant no hi 
ha lloc a debat i llavors crec que queda clar el treball que tots compartim, la 
preocupació i la postura de l’Ajuntament. 
 
 
 2.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere.  
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, com cada mes, passaríem a informar al Ple 
Municipal sobre les dones mortes víctimes de violència de gènere, han estat sis 
les dones mortes de violència masclista i durant l’any 2006 són noranta-tres 
dones, cinc menors  i quatre víctimes indirectes, i una altra que s’ha produït el 
mes de gener del 2007. 
 
 
 3.- Precs i preguntes 
 
 
 Prec del Grup Polític Municipal del PP, referent al funcionament del 
Centre Socio-sanitari Sant Jordi. 
 
 “En nombroses ocasions he traslladat a diferents persones de 
l'equip de direcció del centre Socio-sanitari Sant Jordi la meva preocupació i 
queixes per les continues fallades, errades, carències i greus negligències 
observades en la cura dels malalts ingressats. He participat, així mateix, de les 
reunions que la direcció d'aquest centre ha mantingut amb tots els familiars i 
la regidora de Salut Pública i Serveis Socials, reunió a on la gran majoria 
d'aquests familiars van expressar les mateixes preocupacions i queixes; rebent 
sempre i en tot moment per part de l'actual directora la garantia i promesa de 
rectificació i millora del servei, que, a dia d'avui, no solament no s'ha portat a 
terme sinó que sens dubte ha empitjorat més, si es pot. 
 
 La continua marxa del personal qualificat i amb experiència, 
substituït per interins que majoritàriament no tenen el necessari coneixement 
i que es troben en un continu anar i venir, la presència mèdica reduïda al 
mínim i de qüestionable dedicació, la escassetat d'auxiliars i d'infermeres/s, la 
manca d'un responsable de planta que controli la bona marxa de la mateixa -
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tant de dia com de nit-. Segueix sense resoldre's la carència de material i 
productes bàsics per la atenció i higiene de les persones ingressades. 
 
 Tot això em fa témer per la seguretat i el benestar de les persones 
ingressades en aquest centre. Podria relatar infinitat de incidències concretes 
presenciades que m'han portat a aquesta conclusió però sens dubte l'últim 
incident ocorregut el dia 18 de gener és el que m'ha fet prendre la decisió de 
presentar aquest Prec al Ple, perquè considero que aquest incident ha produït 
alarma i desantenció als malalts ingressats, com a mínim, amb la necessària 
intervenció de la Guàrdia Urbana en l'informe de la qual han quedat reflectits 
els fets. 
 
 Com vaig assenyalar anteriorment la nostra major preocupació és la 
escassa i itinerant plantilla de la que disposen per a l'atenció dels malalts/es 
arribant-se en dates concretes (aquest Nadal, per posar un exemple) a 
situacions límit que estic segura han atemptat contra els drets que per Llei 
tenen tots els malalts/es ingressats en aquest centre, tots en diferents graus 
de dependència. Soc coneixedora i partícip d'una queixa similar amb recollida 
de firmes de familiars en la qual –encara que no d'una manera detallada- hem 
traslladat a la directora del centre amb les mateixes preocupacions i a la qual 
desconec si l'esmentada senyora ha donat contestació. 
 
 Tinc coneixement, així mateix, del malestar dels treballadors per la 
precarietat laboral, el estrès i la pressió en la que estan desenvolupant la seva 
jornada. La seva preocupació per la inseguretat laboral, per la deficiència o 
carència d'un pla d'emergència del centre, totes elles són preocupacions a les 
quals ens adherim. 
 
 Per tot l'exposat sol·licito: 
 
 Primer.- Que des de l'Ajuntament es sol·liciti una reunió urgent 
amb la direcció d'aquest centre, els familiars responsables dels malalts i una 
representació del comitè d'empresa amb la fi de que tots puguin expressar-se i 
defendre's. 
 
 Segon.- Que l'Alcalde intervingui i resolgui a la major brevetat 
possible aquesta situació generada per la mala gestió d'aquest Consorci 
Hospitalari i que tan mala imatge està donant de la Ciutat.”  
 
 Intervé novament la senyora Mª Isabel Espinosa per indicar que vol 
reiterar per enèsima vegada una pregunta o un prec que ja s’ha fet. 
 
 El senyor Alcalde li requereix si és una pregunta o un prec, 
responent la senyora Mª Isabel Espinosa que primer va ser un prec i després 
ha sigut una pregunta ja que ha anat preguntant què ha passat amb el seu 
prec, llavors avui torna a ser una pregunta. Què passa amb el meu prec 
d’accés al Registre d’Entrada de l’Ajuntament?. En el seu dia em vas dir que 
estaves a punt de solucionar-ho, espero que em donis la bona noticia de que 
pugi assabentar-me del que em tingui que assabentar -o del que em pugui 



36 

assabentar- perquè m’havies dit que anaves a mirar el tema de protecció de 
dades. 
 
 Pren la paraula en aquest moment el senyor Alcalde per indicar 
que, com és un prec no hi ha lloc al debat. 
 
 A continuació el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, manifesta 
que per part del Grup Municipal d’ERC-AM, s’han presentat dues preguntes 
per escrit que sembla que han estat contestades també per escrit.  
 
 La primera pregunta formulada pel Grup d’Esquerra Republicana, 
és la següent:  
 
 
 “Tenint en consideració que la “Borsa d’Habitatge Jove de Cornellà” 
ja ha estat posada en funcionament. El nostre Grup Municipal, en base als 
indicadors recollits al “Pla director de Joventut 2006-2010” d’aquest 
ajuntament, formula les següents qüestions: 
 
 

Quin és el nombre de pisos de lloguer tramitats per la Borsa d’Habitatge 
Jove?. 
 
Quin és el nombre de persones que han pogut aconseguir, fins al 
moment, un habitatge?. 
 
Quin nombre total de demandes d’habitatge de lloguer ha rebut la 
Borsa?. 
 
Quin nombre estimat de consultes s’ha produït fins al moment a la Borsa 
d’habitatge Jove?.” 

 
 
 La pregunta ha estat contestada per escrit pel Regidor Delegat de 
Joventut, senyor Jordi Garcia Guitart i diu el següent: 
 
 “Aquest servei es va posar oficialment en funcionament el 2 de 
novembre de 2006 arrel de la signatura d’un conveni entre la Generalitat de 
Catalunya i l’Ajuntament de Cornellà del 31 d’octubre de 2006. 
 
 Fruit de les visites realitzades als propietaris de pisos per llogar, 
actualment hi ha negociacions obertes amb alguns d’ells tot i que encara no 
s’ha arribat a cap acord. S’ha de tenir en compte que les fases inicials de 
posada en funcionament de les Borses d’Habitatge de Lloguer sempre són 
difícils i que els resultats triguen a veure’s. Per tant, encara no hem pogut 
tramitar cap pis ni signar cap contracte. 
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 S’ha produït un nombre estimat de 175 consultes així com 154 
demandes d’habitatge de lloguer. Aquestes dades estan actualitzades a dia de 
18 de gener de 2007.” 
 
 
 La segona pregunta és la següent: 
 
 “Davant la progressiva privatització i externalització dels serveis 
públics que a Catalunya venim patint des de fa uns quants anys, el nostre 
Grup Municipal manifesta la seva preocupació davant l’ús que d’aquest tipus 
de pràctiques de gestió pugui realitzar l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
 Entenem indesitjable l’externalització de qualsevol servei que afecti 
allò que podríem anomenar les parets mestres de l’estat del benestar. El fet 
d’externalitzar determinats serveis d’una importància secundària no 
representa un gran problema sempre i quan les principals parcel·les que 
garanteixen la subsistència de l’espai públic quedin protegides. 
 
 El model de gestió de les Escoles Bressol de Cornellà de Llobregat és 
al nostre parer d’un caire poc social i segurament massa liberal. Entenem 
l’externalització de certs serveis com la neteja, el manteniment, la gestió dels 
menjadors, però fora d’aspectes d’aquest tipus, ens veiem obligats a no 
compartir ni el fons ni la pràctica que actualment es porta a terme i 
preguntem: 
 

Exactament quins serveis de les Escoles Bressol Municipals estan 
actualment externalitzats?. 
 
Considera l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat que l’externalització 
del personal docent és una practica gestora d’esquerres?. 
 
Quins instruments utilitza l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat per 
controlar els programes i ensenyaments que a les Escoles Bressol 
Municipals es segueixen?. 
 
Quins són al parer de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat els límits 
a l’externalització?.” 
 
 

 La pregunta ha estat contestada per escrit pel Regidor Delegat 
d’Educació, senyor Vicenç Badenes Teixido,  i diu el següent: 
 
 “Des de fa molts anys, el model de funcionament i gestió de les 
Escoles Bressol Municipals continua desenvolupant-se de la mateixa manera: 
l’objectiu es centra en la millora constant de la qualitat de l’ensenyament i en 
la eficiència dels recursos públics assignats. 
 
 El pla de construcció i posada en funcionament de nous centres ha 
portat l’Ajuntament a optimitzar aquests recursos  educatius, centrant 
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l’atenció en la qualitat dels serveis educatius que han estat i són els referents 
de l’educació de 0 a 3 anys a Cornellà. 
 
 En aquests moments s’han realitzat plenament totes les 
externalitzacions aprovades pel Ple Municipal del nostre Ajuntament: càtering 
cuinat a Lindavista, Edelweis i l’Arc de Sant Marti, així com els serveis 
pedagògics, complementaris i l’acollida d’aquest últim centre. 
 
 La qualitat i execució d’aquests serveis compta amb el seguiment 
permanent del Departament Municipal d’Educació, a través dels mecanismes 
aprovats pel Ple Municipal i d’acord amb el programa anual del centre 
(reunions quinzenals, memòria i valoració d’activitats...). El referent pedagògic 
s’estableix a partir del Projecte Educatiu i Curricular del centre. 
 
 En relació als límits de l’externalització, per aquest Ajuntament són 
aquells que fixa en cada moment el Ple de la Corporació Municipal.” 
 
 A continuació pren la paraula la Regidora del Grup Municipal 
d’ICV-EA-EPM, senyora Carmen Romero López, per formular un prec referent 
a que van presentar una Moció a la Junta de Portaveus sobre el tema de les 
deficiències que ara estem patint aquests dies en Rodalies Renfe i que 
últimament estan més agreujades –sobretot en les darreres setmanes- i ens 
van recomanar o se’ns va dir, que no era motiu de Moció i que no ho permetia 
el ROM i que per tant podíem fer un Prec. 
 
 Nosaltres farem el Prec en el sentit de dir dues raons. Primer perquè 
creiem que els usuaris de Cornellà mereixen que sobre aquest tema -la 
preocupació que tenim sobre el funcionament de les Rodalies de Renfe- 
sàpiguen que algú també es preocupa, perquè nosaltres també som usuaris 
dintre dels set mil cinc-cents usuaris diaris que hi ha a Cornellà -cada dia 
agafen el tren o baixen del tren set mil cinc-centes persones a Cornellà- i 
aquestes persones estan patint també tots els problemes que té Rodalies 
Renfe. Des de problemes d’accessibilitat, problemes de retard, de tenir que 
demanar continuament permisos o arribar tard a la feina, etc., etc. Nosaltres, 
per tant, el que volíem dir és que estem totalment en contra del funcionament 
de Renfe, creiem que la Renfe funciona malament últimament a Barcelona, 
sobretot aquestes rodalies arrel de les obres que s’estan fent de l’AVE. Creiem 
que està bé que l’AVE funcioni i que es prioritzi que l’AVE acabi arribant a 
Barcelona, però que el transport diari –el que agafa tothom, el que agafen totes 
aquestes persones- té que estar protegit i ja s’havien de fer un seguit de 
infraestructures i reforçar els combois perquè funcionessin d’una altra manera 
i funcionessin millor. 
 
 I bé, en aquest Prec l’única cosa que demanen és que es faci arribar 
al Govern de l’Estat la disconformitat pel funcionament de Renfe, perquè 
creiem que realment funciona malament, i que s’accelerin els traspassos 
previstos en l’Estatut de Catalunya de les competències a la Generalitat de 
Catalunya. 
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 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, indicant que, com és un prec no hi ha lloc a debat. Aquest 
Ajuntament, mitjançant el seu Alcalde, ja va dir en el mes de novembre, en 
una pàgina que va publicar “La Vanguàrdia” tot això que s’ha dit avui aquí, 
per tant cap problema, però tenim que recordar que serà un treball que tindrà 
que fer l’actual Govern de la Generalitat davant del Govern de Madrid. 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les dinou hores i quaranta-cinc minuts, 
de la qual s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, 
juntament amb mi, la Secretària General, que ho certifico. 
 
 


